

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: woensdag 26 november 2014 10:50
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's Vrouwennieuws

Kan je deze nieuwsbrief niet goed lezen, ga dan naar www.rosadoc.be/vrouwennieuws.htm

Is deze nieuwsbrief niet goed leesbaar? Bekijk het nieuws dan hier in je browser.

Vrouwennieuws

26 november 2014

Nieuw op de RoSa-website

Mel Bonis, vergeten componiste



Het verhaal van Mel Bonis is een treffende illustratie waarom wij begaafde vrouwelijke componisten niet kennen.

Say NO - UNiTE to end violence against women



Elk jaar op 25 november gaat de VN-campagne 'UNiTE to End Violence against Women' opnieuw van start. Doel is geweld tegen meisjes en vrouwen wereldwijd te voorkomen en uit te bannen.

In het nieuws

- Vrouwvriendelijke daten is wraak op Tinder (De Morgen, 26/11/2014)
- Le droit à l'avortement en France a 40 ans (Le Monde, 26/11/2014)
- Cancers : le poids de l'obésité (Le Monde, 26/11/2014)
- Médecins et IVG : On n'est pas des parias. On est gynécos, accoucheurs, avorteurs (Libération, 26/11/2014)
- La bataille de Simone Veil pour le droit à l'avortement (Libération, 26/11/2014)
- Millennials, not Mumsnet: Younger women and the 2015 election (BBC News, 26/11/2014)
- The women finding freedom in South Caucasus nightclubs (BBC News, 26/11/2014)
- How to create a better future for women in science (The Guardian, 26/11/2014)
- Einigung beim Koalitionstreffen Die Frauenquote kommt (Sueddeutsche Zeitung, 26/11/2014)
- Welchen Einfluss wird die Frauenquote auf die Arbeitswelt haben? (Sueddeutsche Zeitung, 26/11/2014)
- Große Koalition einigt sich auf Frauenquote 30 Prozent, ohne Ausnahme (Sueddeutsche Zeitung, 26/11/2014)
- Waarom carrièrevrouwen meer kans hebben op depressies (De Morgen, 25/11/2014)

- Mars tegen geweld op vrouwen in Brussel (De Redactie, 25/11/2014)
- Erdogan: "Mannen en vrouwen gelijk behandelen is tegen de natuur" (De Redactie, 25/11/2014)
- Nergens in Europa meer vrouwen in parlement dan in Vlaanderen (De Redactie, 25/11/2014)
- Vrouwen en kinderen eerst! - Cathérine Ongenae (De Redactie, 25/11/2014)
- België lost kopgroep in de strijd tegen partnergeweld (De Wereld Morgen, 25/11/2014)
- Seksisme-slachtoffer Tinder slaat terug met vrouwvriendelijke dating-app (De Volkskrant, 25/11/2014)
- Violences à l'égard des femmes : (au moins) un jour pour y penser (La Libre Belgique, 25/11/2014)
- Jugée "vulgaire", l'expo d'une BD belge sur le harcèlement de rue annulée à Toulouse (La Libre Belgique, 25/11/2014)
- L'infidélité, une affaire de gène? (La Libre Belgique, 25/11/2014)
- Le couple, cette norme qui culpabilise les célibataires (Le Monde, 25/11/2014)
- L'homme qui "répare les femmes" (Le Monde, 25/11/2014)
- BD : "Les Crocodiles" suscitent la polémique à Toulouse (Le Monde, 25/11/2014)
- Un plan pour l'égalité filles-garçons sans mauvais genre (Le Monde, 25/11/2014)
- Repères (Libération, 25/11/2014)
- Asian women in Rotherham 'threatened with rape' (BBC News, 25/11/2014)
- Domestic abuse bill name may focus on women victims (BBC News, 25/11/2014)
- Sorrow of India's trafficked brides (BBC News, 25/11/2014)
- Hungary police 'blaming victims' of sexual assault (BBC News, 25/11/2014)
- Female bosses are more likely to be depressed, and it's down to gender stereotypes (The Independent, 25/11/2014)
- Girl, 7, gets Tesco to remove 'stupid' sign suggesting superheroes are 'for boys' (The Independent, 25/11/2014)
- Game of Thrones and Breaking Bad's Michelle MacLaren to direct Wonder Woman (The Independent, 25/11/2014)
- Chemicals in sunscreen, aftershave may affect male fertility (The Globe and Mail, 25/11/2014)
- How men who blighted lives of thousands with thalidomide evaded justice (The Globe and Mail, 25/11/2014)
- The history of feminine hygiene products is far from peachy (The Guardian, 25/11/2014)
- It's impossible to laugh off the appalling sexism of the Turkish president (The Guardian, 25/11/2014)
- The Guardian view on Miss World: nasty, but not as nasty as reality TV (The Guardian, 25/11/2014)
- Social networks - how popular are they with each gender? (The Guardian, 25/11/2014)
- Readers prefer authors of their own sex, survey finds (The Guardian, 25/11/2014)
- 16 days of activism to end violence against women - share your stories (The Guardian, 25/11/2014)
- University of Virginia Officials Vow to Combat Campus Rape Problem (The New York Times, 25/11/2014)
- No Comment Necessary: Women 'Created Differently' (The New York Times, 25/11/2014)
- Turkish President says women not equal (CNN, 25/11/2014)
- UVA's answer to rape allegations a farce (CNN, 25/11/2014)
- Rights groups slam Turkey's Erdogan over remarks on women (CNN, 25/11/2014)
- Kauder zur Frauenquote Der scharfsinnige Herr Fraktionschef (Sueddeutsche Zeitung, 25/11/2014)
- Verhütung "Pille danach" wird in Deutschland rezeptfrei (Sueddeutsche Zeitung, 25/11/2014)
- Koalitionsvertrag Worüber die Koalition bei der Frauenquote streitet (Sueddeutsche Zeitung, 25/11/2014)
- Prantls Politik zu Frauenquote "Man versucht, die ohnehin kleine Quote zu durchlöchern" (Sueddeutsche Zeitung, 25/11/2014)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
 Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](#)

--

This message has been scanned for viruses and dangerous content by [Amsab-ISG](#), and is believed to be clean.